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„For certain, you have to be lost to find a place that can't be found, elseways everyone 

would know where it was.” 
      

[Cég címe]  
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Bemutatkozás 
Körtefái Dóra vagyok, 1997. 10. 22-én születtem, egyetemi éveimet megelőzően Hajdúdorogon 

laktam. Másodéves, fizikus szakirányos hallgató vagyok. Egyetemistaként a tanulmányaim, a közéleti 

feladatok és a kikapcsolódás harmóniájára törekszem. A fizika mellett rajongom a művészetekért, a 

kézilabda meccsekért és a kávékért. 

Többször tartottam fizika szakköröket általános iskolásoknak és gimnazistáknak is, valamint 

természettudományos nyári táborok megvalósításában is részt vettem. A Tudományos Piknik 

szervezői csapatának tagja vagyok, egyetemista társaimmal 10-16 éves fiataloknak igyekszünk 

megmutatni érdekes formában a tudomány szépségét, illetve felkészíteni őket az előttük álló - a jövő 

által kínált - tudományos és technikai lehetőségekre, fejlesztésekre. 

Mielőtt szakterületi koordinátor lettem, mentorként igyekeztem az elsőévesek beilleszkedését 

segíteni, a legutóbbi választáson lettem képviselő. Egészen őszintén, nem is tudnám elképzelni, hogy 

hirtelen semmi dolgom ne legyen a szakterülettel. 

 

Csapat 
Néhány hete a Fizika SZACS facebook csoport visszakapta a hozzá méltó FizAktív nevet. A 

keresztelő teljességgel szimbolikus jellegű volt, ezzel is igyekszem kifejezni, hogy nem 

HÖKösökként és Mafihésekként gondolok a szak aktív hallgatóira, hanem egy nagy csapatként. 

Rengeteg segítséget kapunk a Mafihétől, korrepetáló szervezet, szakos programok és gyakran anyagi 

támogatás formájában is. Láthatóan nagy szükségünk van rájuk, ezért szeretném, ha velük közösen 

alakíthatnánk ki a fizikus egységet. 

Hiszek a mentorcsapatunkban. Tudom, hogy nem tökéletesek, de látom bennük, hogy lesz, aki 

kiemelkedően segíteni fog a gólyák tanulmányaiban, lesz, aki bevezeti őket a közösségi élet 

szépségeibe. A mentorképzésünk sem tart még végső szakaszában, de biztos vagyok benne, hogy a 

mentorfelelős segítségével igazi szupercsapattá formáljuk a társaságot, mire megérkeznek az 

elsőévesek. 

 

Egyensúly 
Mindannyian tanulni jöttünk az egyetemre, de tenni szeretnénk azért is, hogy legalább valamennyire 

igaz legyen, az annyiszor hallott „Az egyetemi éveid életed egyik legszebb időszaka lesz” közmondás 

is. Ennek fényében igyekszem a programok optimális számát és időpontját kialakítani. 

A kommunikáció érzékeny pontja szakterületünknek. Azt tapasztalom, hogy ha túl sokszor, esetleg 

lényegtelen e-mailek, posztok érkeznek tőlem a szaktársaimhoz, akkor azt figyelmen kívül fogják 

hagyni. Ezért törekszem arra, hogy mindenki a számára hasznos információkat kapja meg.  

 

Cselekvés 
Továbbra is összetartó fizika szakterületet szeretnék, de vigyázni fogunk arra is, hogy nehogy 

túlságosan elszeparálódjunk a kartól. A biológusokkal közösen tartott felező kiváló alkalom volt, 

hogy mi szervezők és remélem a résztvevők is ismeretségeket köthessenek. 

Jelenleg folyamatban van a MatFiz bogrács hagyományának felélesztése, május 18-ra a KCSSK 

udvarára szervezzük a főzőcskézést, ami után tervezünk egy neccparty jellegű bulit is. 

A társasjáték munkacsoport lelkesedése és munkássága motivációt jelent az újítások 

megálmodásához és megvalósításához. Elképzeléseimnek megfelelően az elmúlt hónapokban 

sikerült rendszeresen társas estet szerveznünk, ahova legutóbb az oktatóink is eljöttek. Ezeket az 

eseményeket a jövőben is folytatni fogjuk. 

Különösen közel állnak a szívemhez a fizikát népszerűsítő rendezvények. Örömmel kapcsolódtam be 

A fizika mindenkié 4.0 szervezésébe, és jó volt látni, hogy szakterületünk hallgatói, köztük az összes 

mentor milyen lelkesedéssel demonstrátorkodott. A LEN civil faluban is kaptunk lehetőséget, hogy a 

fizikus sátorban kísérletezgessünk. Amellett, hogy az érdeklődőket elkápráztatjuk a fizika 

szépségével, ezúttal arra is lesz alkalmunk, hogy a saját szórakoztatásunkra kísérletezzünk. 
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A nyár első fele a szakos mentorképzésről fog szólni, az augusztus pedig a gólyák integrációjának 

kezdeteiről. Tervezünk több alkalommal is gólya-mentor találkozókat tartani. 

Úgy gondolom idén kiemelkedő jelentősége lesz a gólyatábor hirdetésén kívül ezeknek az 

ismerkedéseknek is, hiszen ha látják az elsőévesek, hogy egy jó csapattal találkozhatnak a tábor egy 

hetében, akkor nagyobb kedvvel, és többen is utaznak le, mintha idegenek közé mennének. 

Szeretném, ha idén ismét lennének mentor bemutatkozó videók, illetve a gólyacsoportban indítanánk 

egy a gólyatábori élményekről szóló posztsorozatot, amiben mentorok, mentorfelelős, gt szervezők, 

szakterületi koordinátor egyaránt mesél a saját emlékeiről. Remélem, ezek a rövid történetek növelni 

fogják a gólyatábori részvételi kedvet. 

 

Köszönet 
Szacskóságom röpke két hónapja számos szép pillanatot tartogatott számomra. Hálás vagyok 

Balázsnak, Rékának és a Mafihe teljes elnökségének, hogy ilyen sokféleképp támogatják a szakterület 

munkáját. Köszönöm Viktornak a szak mentorrendszerének gondozását, Dinának és Zolinak a 

társasjáték estek szervezését. A képviselőjelölteknek a kampányt a választások idején, a teljes 

szaknak a kiemelkedő részvételi arányt. Köszönöm Bálintnak, Jankának, Rékának, Viktornak, hogy 

segítettek teljesíteni egyes tárgyak követelményeit. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, ha kérdésed van, keress bátran elérhetőségeim 

valamelyikén. 

 

Hajdúdorog, 2018. 05. 05. 

Körtefái Dóra 
kortefaidora13@gmail.com 

+36/30-235-18-21 
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